
Protokół nr 35/VII/2017

z obrad XXXV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 7 marca 2017 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 11:00

Zakończenie obrad – godz. 14:30

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji  uczestniczyli:  Wójt  Gminy Błażej  Konkol,  Skarbnik  Gminy Zofia  Gorzyńska,  Radca

Prawny  Marcin  Skalski,  Kierownik  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  Karol

Kozak, Dyrektor GOKSiR Leszek Orczykowski oraz  sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący  Rady  przywitał  wszystkich  obecnych  a  następnie  stwierdził  prawomocność

obrad. Stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje radnych: Anny Stosio, Karola Kusaja,

oraz Jana Selke. Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:
- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z XXXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.
2. Wręczenie  decyzji  o  przyznaniu  stypendiów  naukowych,  artystycznych  i  sportowych

młodzieży szkół podstawowych i gimnazjum;

3. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017 - referuje

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2030 -
referuje Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

6. Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości  położonej  w
obrębie  geodezyjnym Drzewina – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów rekrutacji  do  klas  pierwszych  szkół
podstawowych prowadzonych przez Gminę Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol
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Wójt Gminy;

8. Podjęcie  uchwały w sprawie w sprawie ustalenia kryteriów oraz określenia ich wartości
punktowej  w postępowaniu  rekrutacyjnym do publicznego  przedszkola  oraz  oddziałów
przedszkolnych  prowadzonych  w  szkołach  podstawowych  dla  których  organem
prowadzącym jest Gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

9. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie –
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  mieszkańców  sołectwa  Błotnia  –
referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy;

11. Interpelacje i zapytania radnych;
12. Wystąpienia sołtysów;
13. Wolne wnioski.

P  rzewodniczący Rady spytał, czy są uwagi do w/w porządku obrad.

Wójt Gminy Błażej Konkol – poinformował, że uwag do porządku obrad nie ma, ale już dzisiaj

chciałby wnioskować o zwołanie jeszcze jednej, w tym miesiącu, sesji Rady Gminy. Proponuje,

aby termin sesji zaplanować na 21 marca 2017r.

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że przychyla się do wniosku Wójta. Dokładną datę

zwołania  sesji  wskaże  w  terminie  późniejszym.  Kolejno  spytał,  kto  jest  za  przyjęciem  w/w

porządku obrad.

W głosowaniu udział bierze 12 radnych.

Głosowanie:

Za –  12

Przeciw –   0

                                                     Wstrzymało się–   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

/Do posiedzenia dołączył Radny Jan Selka/

 Przyjęcie protokołu   z XXXIV zwyczajnej  sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący     Rady   -  poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu.

Spytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XXXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Obecnych podczas głosowanie było 13 radnych.

Głosowanie:
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Za –   13

Przeciw –    0

Wstrzymało się–    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z XXXIV zwyczajnej sesji Rady

Gminy Trąbki Wielkie.

Ad  2. Wręczenie  decyzji  o  przyznaniu  stypendiów  naukowych,  artystycznych  i  sportowych

młodzieży szkół podstawowych i gimnazjum.

Przewodniczący  Rady przywitał  wszystkich  obecnych  tegorocznych  stypendialistów  oraz

przybyłych  rodziców  i  opiekunów.  Kolejno  Wójt  Gminy  wraz  z  Przewodniczącym  Rady  i

Wiceprzewodniczącym Rady Gminy wręczyli uczniom decyzje.

Stypendia naukowe otrzymali:

Julia Kraińska - uczennica Szkoły Podstawowej w Mierzeszynie,

Julia Miernik - uczennica Szkoły Podstawowej Kłodawie,

Wiktoria Czyż – uczennica Szkoły Podstawowej w Czerniewie,

Wiktor Lewandowski - uczeń Szkoły Podstawowej w Czerniewie,

Kacper Gutorski – uczeń Szkoły Podstawowej w Sobowidzu,

Helena Górska – uczennica Szkoły Gimnazjum w Trąbkach Wielkich,

Wiktoria Budnik – uczennica Szkoły Gimnazjum w Trąbkach Wielkich;

Nikodem Ostrowski– uczeń Szkoły Gimnazjum w Trąbkach Wielkich;

Stypendium artystyczne otrzymali:

Dominik Zarzeczny – uczeń Szkoły Podstawowej w Sobowidzu,

Dominika Budych – uczennica Szkoły Podstawowej w Czerniewie,

Weronika Rosanowska – uczennica Szkoły Podstawowej w Kłodawie,

Stypendia sportowe otrzymali:

Agnieszka Korkowska - uczennica Szkoły Gimnazjum w Trąbkach Wielkich;

Maciej Preuss - uczeń Szkoły Gimnazjum w Trąbkach Wielkich;

Na koniec wykonano  wspólną fotografię upamiętniającą tę chwilę.

Wójt  Gminy,  Przewodniczący  Rady   i  Wiceprzewodniczący  Rady  pogratulowali  uczniom
szczególnych osiągnięć i pożegnali gości.

Ad 3. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

Wójt  Gminy  Błażej  Konkol  przedstawił  prace  między  sesjami,  m.in.  poinformował,  że
uczestniczył:
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– w  spotkaniu  w  sanepidzie  w  Pruszczu  Gdańskim  w  sprawie  Szkoły  Podstawowej  w
Trąbkach Wielkich i czasowego wyłączenia z użytkowania nowego budynku w związku z
wynikami badań, które wykazały przekroczenia niektórych parametrów. Sytuacja wygląda
w ten sposób, że wyniki, które wykonaliśmy po raz kolejny są już w normie, jednakże
sanepid  stoi  na  stanowisku,  że  do  czasu  zamontowania  wentylacji  naukę  w  tych
pomieszczeniach  należy  wstrzymać,  bo  przekroczenia  mogą  się  powtórzyć.  Termin
realizacji  wymuszonego  obiegu  wentylacyjnego  jest  przewidziany  koniec  kwietnia
początek maja br. Pozwoli to uzyskać decyzję sanepidu na kontynuacje nauk młodzieży w
tej części budynku.

– w spotkaniu z Radą Seniorów;

– w spotkaniu z przedsiębiorcami z terenu Gminy Trąbki Wielkie dot. wzajemnych relacji,
wzajemnej wymiany informacji;

– w spotkaniu z zakładem gazowniczym w sprawie podpisania listu intencyjnego w sprawie
wzajemnej  współpracy  dot.  w budowie  sieci  gazyfikacyjnej  na  terenie  naszej  Gminy.
Gmina ma być pośrednikiem w naborze;

– w spotkaniu z Firmą „Bialnet” operatorem sieci internetu światłowodowego. Na terenie
Gminy jest możliwość podłączenia się do tej sieci ale nie wszyscy jeszcze mogą się do tej
sieci mogą przyłączać. W przygotowaniu do podłączenia do tej sieci jest na chwilę obecną
osiedle w Trąbkach Wielkich.

– w spotkaniu ze wszystkimi  radami rodziców i  radami pedagogicznymi we wszystkich
placówkach oświatowych z terenu gminy Trąbki Wielkie w sprawie zmiany obwodów
szkolnych;

– w uroczystości Dnia Patrona w Szkole Podstawowej w Sobowidzu;

– w spotkaniu  roboczym z  pracownikami  Urzędu Gminy oraz  pracownikami  Gminnego
Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji;

– w spotkaniu z właścicielem Hotelu SANTOZA, zaproponowano zorganizować spotkanie
charytatywne dla jednego najzdolniejszego ucznia z terenu Gminy Trąbki Wielkie. Uczeń
został  znaleziony,  pochodzi  z  rodziny  wielodzietnej  i  jest  utalentowany  muzycznie.
Będzie to spotkanie, w którym będą występy muzyczne młodzieży i dorosłych artystów,
będzie licytacja. Spotkanie to ma się odbyć w ostatnią sobotę marca.

– w  spotkaniu  z  Panią  Dyrektor  z  Urzędu  Wojewódzkiego  w  sprawie  żwirowni  w
Ełganowie,  zostały  wykonane  badania  dotyczące  zanieczyszczeń,  które  są  na  tej
żwirowni– radni otrzymali wyniki badań na płycie CD,

– w spotkaniu z nowym Klubem Seniora, który powstał w Gołębiewie Wielkim;

– w spotkaniu  z  Komendantem Wojskowej  Komisji  Uzupełnień  w Gdańsku  w zakresie
odbytych poborów do wojska;

– zostaliśmy po raz kolejny zaproszeni do rywalizacji jako samorządowcy o „przechodni
puchar”.  W tym roku Gmina Trąbki Wielkie bezapelacyjnie wygrała puchar;

– w  spotkaniu  wójtów  u  starosty  Powiatu  Gdańskiego  w  sprawie  zadań  związanych  z
edukacją - organizacji sieci szkół. Powiat Gdański przymierza się do dezorganizacji szkół
średnich.  Generalnie  szkoła  w  Rusocinie  miała  przejść  pod  Ministerstwo  Rolnictwa.
Ministerstwo  już  nie  chce  tej  szkoły  więc  najprawdopodobniej  szkoła  ta  będzie
wygaszona i połączona ze szkołą ogrodniczą w Pruszczu Gdańskim. Proponowany jest
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podział,  że  szkoła  średnia  będzie  w  mieście,  a  w  obecnym  budynku  będzie  szkoła
zawodowa.  

– w spotkaniu z sołtysami z terenu Gminy Trąbki Wielkie. Omawialiśmy sprawy bieżące,
ale również program e-Sołtys, który ma usprawnić prace sołtysowi;

– w konferencji dotyczącej zmiany ustawy o odpadach komunalnych. Ustawa nakłada, że
segregacja musi być wszędzie. Wszyscy muszą segregować, jeżeli ktoś tego nie będzie
czynił, to wójt będzie nakładać kary. Do całej zmiany dochodzi jeszcze jedna frakcja –
biomasa.

– w biegu „Wilczym Tropem” upamiętniającym Żołnierzy Wyklętych;

– otrzymaliśmy  ankiety  potrzebne  do  wytycznych  inwestycji  na  terenie  Gminy  Trąbki
Wielkie;

– w spotkaniu w Gimnazjum z ambasadorem Stanów Zjednoczonych i młodzieżą. Temat:
„Wizja samego siebie w przyszłości”. Ambasador przedstawił młodzieży o czym marzył
jak był w ich wieku i jak te marzenia się spełniały z upływem lat.

– w spotkanie w Mierzeszynie w sprawie budowy drogi;

– w jubileuszach 50 - lecia pożycia małżeńskiego i 90+ urodzin.

Kolejno odczytał zarządzenia, które zostały podjęte od ostatniej sesji Rady Gminy – w sumie
siedem.

Przewodniczący  Rady  Gminy podziękował  wójtowi  za  udzielone  informacje.  Spytał,  czy  są
pytania do powyższej informacji wójta. Pytań nie zgłoszono.

/Do posiedzenia dołączył Radny Karol Kusaj/

Ad 4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017 - referuje
Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik    Gminy –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  uchwały  poprzez
odczytanie uzasadnienia do uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania w powyższej sprawie.

Radny Adam Zarzycki – nawiązał do zmian w paragrafie 801 Oświata Wychowanie. W dziale tym
zmniejsza się plan dla zadanie „Budowa sali sportowej przy Szkole Podstawowej w Kłodawie” o
kwotę 300 000,00zł. i zwiększa się plan o kwotę 300 000,00 zł. dla zadania ”Rozbudowa Szkoły
Podstawowej  w  Trąbkach  Wielkich”  w  związku  z  koniecznością  wykonania  instalacji
wentylacyjnej w nowo wybudowanej części szkoły.  Radny chciałby zapoznać się z wynikami
badań sanepidu. Chciałby  porównać te badania, z dokumentacją budowy części budynku Szkoły
Podstawowej  w  Trąbkach  Wielkich,  będzie  wiadomo  czy  dokumentacja  ta  była  prawidłowa.
Kolejno  spytał,  czy  w  tych  środkach,  są  zawarte  środki,  na  wykonanie  dokumentacji
odprowadzenia wód opadowych.

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  jak  najbardziej  dokumentacja  i  wyniki  badań  są  dostępne.
Można się z tymi dokumentami zapoznać. Jeżeli chodzi o zabezpieczone środki, to myśli, że nie
będzie potrzeby zabezpieczać dodatkowych środków na odprowadzenie wód opadowych.
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Wywiązała się dyskusja na powyższy temat w trakcie której Wójt Gminy przypomniał radnym, że
tak jak wcześniej, na posiedzeniu komisji informował, Gmina będzie dochodziła poniesionych
kosztów od wykonawcy budowy części szkoły, czyli  od projektanta. Gmina miała kilkakrotne
zapewnienia, że projekt jest prawidłowo sporządzony. Natomiast na chwilę obecną Gmina musi te
środki wyłożyć.

Radna Wioleta Frydrych – spytała, czy drugi przetarg na budowę hali gimnastycznej przy Szkole
Podstawowej w Kłodawie jest już rozstrzygnięty.

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  drugi  przetarg  musi  zostać  unieważniony  ze  względu  na
dostrzeżenie w ogłoszeniu o przetargu różnicy między SIWZ (Specyfikacja Istotnych Warunków
Zamówienia) a  ogłoszeniem.  Musi  zostać unieważniony,  bo w innym przypadku może zostać
podważona umowa a jest tam dofinansowanie od Ministerstwa i moglibyśmy narazić się na utratę
tego dofinansowania. Będzie ogłoszony trzeci przetarg.  

Przewodniczący Rady Gminy – nawiązując  do hali sportowej w Trąbkach Wielkich, stwierdził,
że zajęcia sportowe, które odbywają się na hali sportowej,  nas cieszą, ale  wskazał, że hala ta i
szatnie, wymagają już remontu.

Odczytano treść uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –   0

Wstrzymało się–   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXV/254/2017 w w/w spra-

wie.

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-

2030 - referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.
Poinformowała, że zmiany w uchwale są pochodną zmian przyjętych w zmianach budżetu gminy
na 2017r.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Radny Adam   Zarzycki – spytał, w jakim terminie zakończy się budowa sali gimnastycznej przy
Szkole Podstawowej  w Kłodawie. Czy wykonawca z góry ma ten termin określony.

Wójt Gminy – poinformował, że planuje, aby w przyszłym roku od 1 września już móc z hali tej
korzystać.
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Przewodniczący Rady Gminy – czy są jeszcze jakieś pytania w powyższej sprawie. Pytań nie
zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się–   0

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr  XXXV/255/2017  w  w/w
sprawie.

Ad  6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości

położonej w obrębie  geodezyjnym Drzewina – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Przypomniał,  że  temat  ten  był
omawiany na ostatnim wspólnym posiedzeniu komisji  Rady Gminy Trąbki  Wielkie.  Sprzedaż
dotyczy skrawka gruntu położonego w Drzewinie. Grunt ten nie stanowi oddzielnej działki, którą
można byłoby zagospodarować. Wnioskiem o zakup tej działki wystąpił Zakon Karmelitanów z
Drzewiny.

Wiceprzewodnic  zący Rady Gminy Józef  Sroka –  stwierdził, że  w uzasadnieniu  powinno być
bardziej szczegółowo sformułowane. W uzasadnieniu powinno być zapisane, że wokół działki jest
jeden właściciel, że grunt ten kiedyś był drogą.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  stwierdził,  że nie  wie,  czy  Rada  Gminy  jest  potrzebna  do
wyrażenia swojego zdania w tym temacie, jeśli w uzasadnieniu jest jednoznaczne stwierdzenie
„że nieruchomość należy sprzedać” ….

Wójt Gminy – przyznał, że w uzasadnieniu można byłoby dopisać opinię komisji w tym zakresie.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  14  radnych.

Głosowanie:

Za –    14 
Przeciw –      0

Wstrzymało się–      0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXV/256/2017 w w/w spra-
wie.
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Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Trąbki Wielkie– referuje Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy -  uzasadnił  potrzebę podjęcia  powyższej  uchwały.  Poinformował,  że ta  jak i

kolejna  uchwała  zamieszczona  w  porządku  dzisiejszych  obrad,  dotyczy  rekrutacji

dostosowanej do nowego systemu oświaty, już po decyzji o zmianie obwodów. Zaznaczył, że

rekrutacja  ta,  może  nastąpić  tylko  wówczas,  kiedy  zapadnie  decyzja  Gminy  o  zmianie

obwodów szkolnych. Zwrócił  uwagę, że w części placówek oświatowych z terenu Gminy

Trąbki  Wielkie  (np.  w  Mierzeszynie)  obwody  się  nie  zmieniają  i  aby  nie  blokować

oczekiwaniem na ogłoszenie tej uchwały w Dzienniku Urzędowym proponuje, aby już w dniu

dzisiejszym podjąć tę uchwałę.

Przewodniczący  Rady  Gminy  -  spytał,  czy  są  pytania  do  projektu  uchwały.  Pytań  nie

zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  14 radnych.

Głosowanie:

Za   –     14

Przeciw   –       0

Wstrzymało się  –      0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXV/257/2017 w w/w

sprawie.

Ad 8. Podjęcie  uchwały w sprawie w sprawie ustalenia kryteriów oraz określenia ich

wartości punktowej w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznego przedszkola oraz

oddziałów  przedszkolnych  prowadzonych  w  szkołach  podstawowych  dla  których

organem prowadzącym jest gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Przewodniczący  Rady  Gminy -  spytał,  czy  są  pytania  do  projektu  uchwały.  Pytań  nie

zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.
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Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za    –    14 

Przeciw   –      0

Wstrzymało się –      0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXV/258/2017 w w/w

sprawie.

Ad  9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie,  Gmina

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że zmiana dotyczy
terenu położonego w Trąbkach Wielkich,  po lewej  stronie,  jadąc  od strony Gdańska.  Zmiana
dokładnie  dotyczy  zwiększenia  wskaźnika  możliwości  zabudowy.  Temat  ten,  był  wcześniej
omawiany na posiedzeniu komisji wspólnej. Dzięki tej uchwale zwiększy się procent możliwości
zabudowy w części objętej tą zmianą.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

W trakcie odczytywania uchwały zwrócono uwagę na błąd w zapisie  w par. 1 w miejsce 31 lipca
2006r. Należy wpisać 31 lipiec 2012r.

Radca Prawny Marcin Skalski – wskazał,  że jest  to pomyłka pisarska, rada decyduje o treści
uchwały i należy to sprostować. Nie podlega to jednak dodatkowemu głosowaniu.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za –  14 
Przeciw –   0

Wstrzymało się–   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXV/259/2017 w w/w spra-
wie.

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców sołectwa Błotnia –

referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy.
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/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Przewodniczący    Rady Gminy   -  poinformował,  że wpłynęła do Wójta Gminy Trąbki Wielkie
skarga na działalność Pana Karola Kozaka Kierownika ZGKiM w Trąbkach Wielkich. Skarga ta
została  przekazana  do  rozpatrzenia  przez  Radę  Gminy.  Komisja  Rewizyjna  zajęła  swoje
stanowisko  w  powyższym  temacie.  Kolejno  odczytał  treść  skargi.  Zwrócił  się  do
Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie  o  przedstawienie  swojej
opinii.

Radny Marek Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie   -
odczytał  uzasadnienie,  opinię  komisji  rewizyjnej  sporządzonej  w  wyniku  przeprowadzonej
kontroli w zakresie złożonej skargi.

Dodatkowo zwrócił uwagę, że wie, że są skargi telefoniczne na jednego pracownika ZGKiM w
Trąbkach  Wielkich.  Mieszkańcy  czują,  że  ich  skargi  zgłaszane  temu  pracownikowi  są
lekceważone. Wnioskuje do Wójta Gminy o podjęcie stosownych działań w tym zakresie, aby
uniknąć tego typu skarg mieszkańców.

Wójt Gminy – poinformował, że miał wcześniej takie zgłoszenia. Rozmawiał z Kierownikiem
ZGKiM w Trąbkach Wielkich, aby uczulił pracownika, aby więcej takich sytuacji nie było.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjny –  uważa,  że  jeżeli  pracownik  składa  obietnice  danemu
mieszkańcowi,  to  należy  je  dotrzymać,  a  jeżeli  nie  można  czegoś  wykonać,  to  asertywnie,
kulturalnie powinien danemu mieszkańcowi to przekazać.

Przewodniczący Rady Gminy -  spytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich – zwrócił uwagę, że w skardze tej jest
jeszcze jedna istotna sprawa. Mieszkańcy wsi Błotni zarzucają, że pracownicy załatwiają sprawy
prywatne w czasie pracy. Uważa, że jest to duży zarzut. Poinformował, że każdy pojazd będący
na stanie ZGKiM w Trąbkach Wielkich ma wmontowany GPS. Kierownik wie, kto, gdzie i kiedy
jest. Kolejno poinformował, że dzisiaj dowiedział się, że ktoś widział, że koparka będąca na stanie
ZGKiM  pracowała  koło  myjni  w Trąbkach Wielkich.  Przyznał,  że  faktycznie  tam robiła.  W
dalszej swojej wypowiedzi apeluje, aby w pierwszej linii kierować zapytanie do Kierownika kto ,
gdzie i kiedy pracuje. Zwrócił uwagę, że z przedmiotowej skargi wynika, że połowa pracowników
służbowym  sprzętem  odśnieżała  prywatne  działki.  Zwrócił  uwagę,  że  jest  to  duży  zarzut  a
Komisja Rewizyjna Rady Gminy trąbki Wielkie nie ustosunkowała się do tego zarzutu.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że Komisja Rewizyjna nie odniosła się do
tego zarzutu, ponieważ nie przedstawiono do tego żadnego dowodu.

Kolejno wywiązała się dyskusja w sprawie garażowania przez pracowników ZGKiM w Trąbkach
Wielkich sprzętem służbowym na swoich posesjach. Z dyskusji wynikło, że koparka będąca na
stanie  ZGKiM  jest  garażowana  we  wiacie,  natomiast  ciągnik  i  pługi  faktycznie,  w  okresie
zimowym, garażowane są w domu pracownika, który z samego rana wyjeżdżając do pracy od
razu odśnieżają drogi. Z dyskusji również wynikło, że do puki nie zostanie uporządkowany teren
koło wiat,  to  ZGKiM nie mamy miejsca  na usytuowanie tego sprzętu.  Kierownik ZGKiM w
dyskusji  zaznaczył,  że do puki teren przy wiatach nie zostanie uporządkowany, to sprzęt  ten,
będzie garażowany na terenie oczyszczalni a w okresie zimowym u pracowników.

Wójt Gminy – zaproponował, aby pokazać na którejś z komisji wspólnej Rady Gminy Trąbki
Wielkie odczyty z GPS.

Radny Jan Selka – zwrócił uwagę, że koparka garażowana jest na terenie oczyszczalni a nie na
prywatnej  posesji,  dlatego,   że  operator  w  godzinach  nocnych  otrzymywał  telefony od
mieszkańców,  aby odśnieżać drogi.
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Przewodniczący  Rady  Gminy –  wnioskuje  o  przedstawienie  analizy  odczytania  GPS  i
przedstawienie tej informacji Radzie Gminy.

Kierownik ZGKiM – poinformował, że taka informacja radzie zostanie przedstawiona.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głos  owanie:

Za –    12
Przeciw –      0

Wstrzymało się–      2

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXV/260/2017 w w/w spra-
wie.

Ad 11. Interpelacje i zapytania radnych.

Przewodniczący  Rady  Gminy poinformował,  że  do  Biura  Rady  od  ostatniej  sesji  nie  wpłynęły

interpelacje Radnych. Kolejno spytał czy są jakieś zapytania.

Brak zapytań.

Ad 12 Wystąpienia sołtysów:

Krystian Sadowski Sołtys wsi Kłodawa – poinformował, że mieszkańcy ul. Osiedlowej w Kłodawie

skarżą się, że mają nie odbierane odpady komunalne.

Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że tego typu  skargę należy zgłosić bezpośrednio pracownikowi Urzędu

Gminy Pani Wiolecie Wronie, pokój nr 15.

Irena Kuchnowska Sołtys wsi Mierzes  zyn – spytała, czy Wójt Gminy interweniował już w sprawie

zalewanej przez burzówkę ulicy Gdańskiej w Mierzeszynie.

Wójt Gminy – poinformował, że droga ta jest już zgłoszona do naprawy.

Krystian Sadowski Sołtys wsi Kłodawa – poruszył temat braku zasięgu Orange w Kłodawie. Proszę o

jak najszybszą interwencję w tej sprawie.

Wójt Gminy – poinformował, że może tylko monitować, nie ma siły sprawczej w tym zakresie. Ma

nadzieję, że te prace tak poszły z postępem, że zasięg będzie.

Anna  Koszałka  Sołtys  wsi  Postołow  a –  spytała  kiedy będą  remontowane  drogi  gminne.  Zgłosiła

uciążliwy wywóz drzewa z lasu na drodze w kierunku do Gołębiewa Średniego.

Wójt Gminy – poinformował, że zostanie wykonana analiza, gdzie wywózka na terenie Gminy jest

najbardziej intensywna. Dodatkowo zostanie wprowadzone dla przewoźników czasowe zezwolenia na

wywóz drewna z lasu.

Przewodniczący Rady Gminy – przypomniał o głosie mieszkańców wsi Błotnia w sprawie niszczenia

drogi w Błotnie przez wywóz drewna z lasu.
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Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąb  kach Wielkich – poinformował, że uzyskał informacje, że

nadleśnictwo zapłaciło ponad milion dwieście tysięcy złotych na remont dróg lokalnych.

Andrzej  Kolonowski  Sołtys  wsi  Błotnia –  poinformował,  że  jest  na  etapie  porozumiewania  się  z

leśniczym. Starają się wywalczyć jakiś kompromis w tej sprawie. Najbliższy czas pokaże, co z tego

wyjdzie.

Ad 13 Wolne wnioski.

– Radny Michał Studziński – nawiązał do terminowych zgód na wywóz drewna, poinformował,

że w praktyce będzie to nierealne. Osobiście, jako leśniczy  planuje wywózkę np. na okres

letni,  czy zimowy,  a w praktyce się to rozmywa ponieważ zima jest  mokra i  lato  mokre.

Stwierdził, że w sprawach wywozu drewna z lasu należy być elastycznym.

– Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że wzajemne monitorowanie wywózki z lasu,  może uspokoi

mieszkańców. Być może, należy podjąć jakieś wspólnie działania w tej kwestii. Uważa, że

przewoźnicy będą bardziej zdyscyplinowani jak będzie kontrola gminna.

– Radny Michał Studziński – zwrócił uwagę na fakt, że nadleśnictwo również dają darowizny.

– Wójt Gminy – zwrócił  uwagę,  że nie chce utrudnić życia  leśnikom, ale uważa,  że należy

spróbować ustalić jakieś ramy współdziałania.

– Radny Karol Kusaj – po raz kolejny składa wniosek o naprawę chodnika przy przystanku w

Ełganowie. Od dwóch lat jest ta spraw monitowana, nic w te kwestii się nie dzieje.

– Wójt  Gminy  –  poinformował,  że  naprawa  miała  zająć  się  firma  która  ten  chodnik

wykonywała. W tej kwestii jedna firma spycha to zadanie na drugą firmę.  

– Wiceprzewodniczący Rady Gminy     Józef Sroka – nawiązał do wypowiedzi wójta w protokole

z XXXIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Traki Wielkie. W protokole tym wójt informował, że

jak zostanie sprzedana działka w Sobowidzu,  to w ciągu jednego roku zostanie wykonane

przyłączenie sieci wodociągowej do tej działki. Mieszkańcy pytają, co będzie z kanalizacją.

– Wójt  Gminy –  poinformował,  że  kanalizacja  będzie,  ale  w  pierwszej  linii  będzie  sieć

wodociągowa.

– Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy     Józef  Sroka   –  codziennie  spotyka  się  z  opiniami

mieszkańców, że Rada Gminy Trąbki Wielkie nic nie może. Zwrócił się do Przewodniczącego

Rady Gminy Pana Zbigniewa Leszczyńskiego z prośbą o interwencje w sprawie zasięgu sieci

telefonicznej w Kłodawie. 

– Przewodniczący Rad Gminy – poinformował, że występował już w tej sprawie. Stwierdził, że

wystąpi po raz kolejny.

– Radna Wioleta Frydrych – spytała o remizę strażacką. Przypomniała, że na sesji Rady Gminy

była przekazywana informacja, że remiza strażacka w Trąbkach Wielkich została zalana. Do

tej pory jeszcze nikt nie był w remizie na rewizji. W dalszym ciągu  jest problem z dachem tej

remizy. Jest tam papa. Spytała, czy coś w tej kwestii zostanie w końcu zrobione.

– Wójt Gminy – poinformował, że zostanie to sprawdzone.
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– Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że mieszkańcy Rościszewka pytają o znaki

drogowe,  dotyczące lokalizacji  miejscowości.  Prośba,  aby znaki  te  stanęły z  dwóch stron

miejscowości.  Stwierdził,  że  miejscowość  tą,  należy  oznakować  podobnie  jak  np.

miejscowość Błotnia.

– Wójt  Gminy –  poinformował,  że  sprawa  ta  była  zgłaszana  do  Powiatu.  Przyznał,  że  nie

zostało to jednak zweryfikowane,  czy zostało to zrobione przez powiat.  Poinformował,  że

zostanie to zgłoszone po raz kolejny do powiatu.

– Radny Marian Płotka – poinformował, że w Sobowidzu również brakuje tablic informujących

o nazwie miejscowości.

– Radny Piotr  Zarzycki –  spytał,  czy w miejscowości  Postołowo,  nie  udałoby się  również

tablic informacyjnych o nr danych posesji  zamontować.

– Karol  Kozak  Kierownik  ZGKiM –  Poinformował,  że  jeżeli  chodzi  o  oznakowanie  nr

nieruchomości,  to  z  ustawy  wyraźnie  wynika,  że  oznakowanie  nieruchomości  należy  do

obowiązku właściciela  tej  nieruchomości.  Oznakowanie  nieruchomości  oddalona od drogi,

również kieruje się tym samym prawem. Właściciel posesji odpowiada za jej oznakowanie.

– Radna Mario  la Łabędzka – sugeruje, aby zostały wykonane dla poszczególnych sołectw znaki

z oznaczeniem numerów „od - do” i usytuowane na skrzyżowaniach w sołectwach.

– Radny Jan Selka – poinformował o trudnościach związanych z dojazdem karetki pogotowani

do zgłoszenia. Przyczyną był brak czytelnie oznakowanych ulic ze wskazanymi nr. posesji.

Kolejne  pytanie  skierował  do  Dyrektora  GOKSiR  w  sprawie  wydanego  zarządzenia

dotyczącego  opłaty za  wynajem świetlic.  Poinformował,  że  jest  przeciw  ustaleniu  opłaty

ryczałtowej  za  wynajem świetlicy.  Uzasadnił  swoją  opinię.  W dalszej  swojej  wypowiedzi

zwrócił uwagę, że nie był obecny na ostatnim na spotkaniu wójta z sołtysami i nie wyraża

zgody na ryczał za wynajem świetlicy w Kleszczewie.  

– Leszek  Orczykowski  Dyrektor  GOKSiR-  poinformował,  że  na  spotkaniu  Wójta  Gminy z

Sołtysami z Terenu Gminy Trąbki Wielkie wspólnie ustalono, aby opłata za wynajem świetlic

była opłatą ryczałtową i takie zarządzenie zostało opracowane. Zarządzenie mówi o tym, że za

wynajem świetlic opłaty są zryczałtowane. Powód wydania takiego zarządzenia jest taki, że

niektórzy z sołtysów mają problemy z odczytywaniem liczników zużytej energii.

– Wójt Gminy – poinformował, że w świetlicach wiejskich były przeprowadzone kontrole. Z

przeprowadzonej  kontroli  wynika,  że  sołtysi  mieli  problem  ze  spisywaniem  licznika.  W

związku  z  powyższym,  aby  ograniczyć  sołtysom  powtórnych  sytuacje,  zaproponowano

sołtysom wprowadzenie opłaty ryczałtowej z wynajmu świetlicy.

Wywiązała  się  dalsza  dyskusja  w  temacie  wprowadzenia  opłaty  ryczałtowej  za  wynajem

świetlicy wiejskiej. W trakcie dyskusji Radny Jan Selka zwrócił uwagę, że mieszkańcy wsi

Kleszczewo nie zgadzają się z takimi opłatami. Sołectwo samo we własnym zakresie zakupiło

naczynia do świetlicy, GOKSiR nic nie dołożył. Świetlica ma wysoki standard.
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Tematem  dalszej  dyskusji  było  wyjaśnienie  ustalenia  doby  z  wynajmu  świetlicy.  W

zarządzeniu widnieje, że doba liczona jest od godziny 8:00 do godz. 8:00 Radni uważają, że

doba, to doba i powinna być liczona od momentu uzyskania kluczy do świetlicy.

– Wójt Gminy – poinformował, że zmiana co do godzin liczenia doby wynikała z tego, że w

czasie kontroli  wynikło,  że  była  nierzetelność informowania od kiedy osoba wynajmująca

świetlicę przejmowała klucze. Klucze były wynajmowane wcześniej a zdawane były później.

Pod koniec dyskusji wójt zaproponował, aby temat ten jeszcze raz przemyśleć. Poinformował,

że jeszcze raz na spotkaniu z sołtysami zostanie to poddane do przemyślenia. Jednocześnie

wójt zwrócił się z prośbą do sołtysów, aby  zapoznali się z protokołami pokontrolnymi.

– Przewodniczący Rady Gminy –  nawiązał  do  ostatniego  posiedzenia  komisji  ROŚiSS.  Na

posiedzeniu tym była przedstawiona analiza komisji wyjazdowej członków w/w komisji wraz

z  członkami  komisji  KOSiZ  w  sołectwach.  Zwrócił  uwagę,  że  członkowie  tych  komisji

wykonali  bardzo  dobrą  pracę  i  uważa,  że  należy  swoje  spostrzeżenia  przedyskutować

wspólnie na spotkaniu Wójta z Sołtysami z terenu Gminy Trąbki Wielkie.

– Radna Mariola Łabędzka – zwróciła uwagę, że jeżeli  sołtys chce być nieuczciwy,  to i  tak

odnotuje, że  ktoś wynajął świetlice od 8:00 do 8:00 mimo tego, że ten ktoś przekroczył ten

czas. Nie wskaże dodatkowych godzin wynajmu.

– Wójt Gminy – przyznał, że rzeczywiście jest kwestia rozdysponowania doby.

– Radny Karol  Kusaj – przyznał,  że rozumie osoby,  które  mają  pod sobą świetlice.  Pełniąc

funkcję  sołtysa,  zdarzyły  mu  się  sytuację,  że  osoby,  które  planowały wynajem świetlicy,

przyjeżdżały wcześniej  i  mówili,  że  chcieliby  klucze  od  świetlicy,  bo  planują  przywieźć

naczynia. Stwierdził, że wówczas rozpoczyna się problem z liczeniem doby.

– Radny Jan Selka – poinformował, że nadal podtrzymuje swoją opinię. Nie popiera ryczałtowej

opłaty za wynajem świetlicy wiejskiej. Jest za tym, aby opłaty uiszczać zgodnie z zużytym

licznikiem.

– Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że zarządzenie jest wydane i na chwilę obecną należy się do

tego stosować.  Poinformował,  że  w zakresie  tym będzie  kontrola  i  będzie  to  sprawdzane.

Zaznaczył, że nie wie ile  czasu będzie to zarządzenie obowiązywało, czy pół roku, czy rok.

Przewodniczący Rady Gminy spytał,  czy są jeszcze jakieś pytania w ramach wolnych
wniosków.  Z  uwagi  na  brak  pytań,  zamknął  XXXV  zwyczajną  sesję  Rady  Gminy.
Podziękował wszystkim za czynny udział.

 

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy
Katarzyna Czyż Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
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1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji
3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXXV/254/2017- XXXV/260/2017
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